



Title:

Options/Crypto AI Trading

Short Summary:

With the advancement of AI technology, investors can now apply Quantitative methods to make money with Non-price competition (Non-price actions) and/or with Price actions. Using indicators is already outdated and it is not the scope of this project.

The Business:

Many AI bots are using indication or chart indicators or smart money price actions to trade and invest. It is still working but there is some latency by using this method. We want to move a few steps ahead of the price actions.

The real problem is to use the right data for the right trading vehicle. We focus on fine tuning the Net profit, Sharpe ratio, Calmar ratio, Information ratio and Sortino ratio from time to time. To create a similar AI system similar to the big money is used. The objective and deliverable is to make the AI bots to be more profitable in any different market conditions either bullish or bearish in any timeframe.

Not only the investors can invest and use the AI system for themselves, they can also be our affiliates too.





The Market:

We have a huge market in front of us today and the next bull is on the way and we are preparing for it today and welcoming the bull.

This exclusive solution can help you to have peace of mind and at ease at any market condition, it is yet to be a perfect AI system. However, through time and more research and development funds can help us to enhance the solution on a daily basis.

Progress:

The project is about 70% in progress and about 30% to complete the final first version. The additional funding here is to complete the remaining 30% of this project.

We are planning to complete the project in the next 6 months when this project is fully funded by the investors.

We are currently at the optimization phase including pilot tests and we are not able to disclose valuable data today to prove that we have done 70% of the tasks.

Objectives/Future:

Our objective after fully funded is to complete the project within 6 months and start the complete rollout and implementation for our investors.

Highlights:

- Non-price competition (Non-price actions) trading AI system.
- Smart Money Price actions trading AI system.
- Affiliate program that allows you to share the AI system with others.
- Peace of mind with trading in any market condition.
- Can apply the AI system in FOREX, Crypto, or Stocks with Options and more.





The Deal:

We are looking for investors who can use the AI system for themselves when the final version is ready to deploy.

The most significant investment will be on optimization and development. The business is not looking for many investors and we would like to have a few quality investors to take the journey together seriously with us.

The plan is to pay 50% sharing affiliates commission to the investors who bring in a new membership. Generally, this is for the rich to increase net profit in their portfolios without monitoring the market.

Team Overview:

I am Jonathan with @DailyGameMoments (<https://dailygamemoments.com/>). We wanted angel involvement to help us complete the last milestone of our AI trading system project. We have done a significant portion of the project and research in the past. With the angel funding, can help us in accelerating the optimization and the development processes and procedures.





标题:

期权/加密货币人工智能交易

简短的摘要:

随着人工智能技术的进步,投资者现在可以应用定量方法通过非价格竞争(非价格行为)和/或价格行为来赚钱。使用指标已经过时,并且不是本项目的范围。

这生意:

许多人工智能机器人正在使用指示或图表指标或智能货币价格行为来进行交易和投资。它仍然有效,但使用此方法会出现一些延迟。我们希望比价格行动提前几步。

真正的问题是为正确的交易工具使用正确的数据。我们会不时地对净利润、夏普比率、卡尔玛比率、信息比率和索尔蒂诺比率进行微调。创建一个类似的AI系统类似于使用大笔资金。目标和可交付成果是使人工智能机器人在任何不同的市场条件下(无论是看涨还是看跌)在任何时间范围内都能获得更高的利润。

投资者不仅可以自己投资和使用人工智能系统,也可以成为我们的关联公司。

市场:

今天我们面前有一个巨大的市场,下一个牛市即将到来,我们今天正在为此做好准备并欢迎牛市。





这个独特的解决方案可以让您在任何市场条件下都安心、安心，但它还不是一个完美的人工智能系统。然而，随着时间的推移和更多的研发资金可以帮助我们每天增强解决方案。

进步：

该项目正在进行约 70%，约 30% 已完成最终的第一个版本。这里的额外资金将用于完成该项目剩余的 30%。

我们计划在未来 6 个月内完成该项目，届时该项目将由投资者全额资助。

我们目前正处于包括试点测试在内的优化阶段，今天无法透露有价值的数​​据来证明我们已经完成了 70% 的任务。

目标/未来：

资金充足后，我们的目标是在 6 个月内完成该项目，并开始为投资者全面推广和实施。

强调：

非价格竞争 (Non-price actions) 交易人工智能系统。

Smart Money 价格行为交易人工智能系统。

允许您与他人共享人工智能系统的联盟计划。

在任何市场条件下都能安心交易。

可以将人工智能系统应用于外汇、加密货币或期权股票等领域。





交易:

我们正在寻找在最终版本准备好部署时可以自己使用人工智能系统的投资者。

最重要的投资将是优化和开发。该业务并不需要太多投资者，我们希望有一些优质投资者与我们一起认真对待这一旅程。

该计划是向引入新会员的投资者支付 50% 的分享附属机构佣金。一般来说，这是富人在不监控市场的情况下增加其投资组合的净利润。

团队概况:

我是 @DailyGameMoments (<https://dailygamemoments.com/>) 的乔纳森。我们希望天使参与来帮助完成人工智能交易系统项目的最后一个里程碑。我们过去已经完成了该项目和研究的很大一部分。有了天使资金，可以帮助我们加速优化和开发流程和程序。

